
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č. 10/2023 ze dne 9.10.2023 

Místo konání :          zasedací místnost obecního úřadu 
Čas zahájení :          17:00 hod      
Čas ukončení :         18:20 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Ing. Jiří Horák, Mgr. Miloslav Ryska, Vladimír Daňo, MUDr. 
Lenka Hošková, MUDr. Ladislava Harrerová 
Počet přítomných členů zastupitelstva:  
Omluven: František Salavec, MUDr. Jindřich Samek, 
Zasedání usnášeníschopné: ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:, MUDr. Ladislava Harrerová, Mgr. Miloslav Ryska 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 5 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční 
většina a tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen 
na elektronické i fyzické úřední desce.  
Diskuze. 
Usnesení č.1/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání č.9/2023 ze dne 11.9.2023 
Hlasování: 
Pro :  5    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
1.2. Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce. Dále navrhl ověřovatele zápisu - MUDr. Ladislava Harrerová, Mgr. 
Miloslav Ryska. 
Diskuze. 
Usnesení č. 2/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu -  MUDr. Ladislava Harrerová, Mgr. Miloslav Ryska 
Hlasování: 
Pro :  5   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
2. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby „č. IV-
12-2026984“, parc.č. 1326/22, v k.ú. Vysoká nad Labem, kabelové vedení nn, se společností ČEZ 
Distribuce, a.s.  
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o přípojku elektřiny pro stavbu rodinného domu. Je to 
standardní věc, úhrada za věcné břemeno je dle ceníku.  
Diskuze. 
Usnesení č. 3/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s uzavřením Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o umístění 
stavby „č. IV-12-2026984“, parc.č. 1326/22, v k.ú. Vysoká nad Labem, kabelové vedení nn, se 
společností ČEZ Distribuce, a.s., ., ve znění dle přílohy tohoto zápisu 
Pověřuje starostu podpisem uvedené smlouvy 



 
Hlasování: 
Pro :  5   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
3. Smlouva o zřízení služebnosti inženýrské sítě č. IV-12-2025946, pro pozemek parc.č. 
1301/19, v k.ú. Vysoká nad Labem, se společností ČEZ Distribuce, a.s. 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o posílení elektrického vedení na Podlesí, od trafostanice 
směrem k Hubertu. Tato smlouvy byla již jednou schválená, ale došlo ke změně vlastníka, takže je třeba  
totéž schválit ještě jednou, s novým vlastníkem.  
Diskuze. 
Usnesení č. 4/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s uzavřením Smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě č. IV-12-2025946, pro zřízení 
odběrného místa pro Petra Kulhánka, TP Vysoká nad Labem 302, ve znění dle přílohy tohoto zápisu 
Pověřuje starostu podpisem uvedené smlouvy 
Hlasování: 
Pro :  5   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
4. Smlouva o zajištění přepravy MHD pro rok 2024  
Staženo z programu. Pro podpis smlouvy je třeba získat další informace - zda navržená cena za km je 
kalkulována ve výši skutečných nákladů a jaká bude kalkulace na 2. cenové pásmo. 
 
 
5. Smlouva o dílo na akci Intenzifikace ČOV Vysoká nad Labem 
Starosta připomněl, že tato smlouva byly již schválena v rámci zadávací dokumentace. Jedná se o větší 
investiční akci, v celkové ceně 13,7 milionu korun bez DPH. Zahájení prací v říjnu 2023, dokončení 
v červnu 2024. Obec požádala o dotaci, zatím bez odezvy. 
Diskuze, bez usnesení. 
 
 
6. Výběr TDI a BOZP na akci Intenzifikace ČOV Vysoká nad Labem 
Starosta uvedl, že akce uvedená v předchozím bodě nemůže být zahájena bez toho, že obec vybere TDI 
(technický dozor investora) a koordinátora BOZP. Starosta uvedl, že poptal několik firem, dostal dvě 
nabídky na zajištění výše uvedených činností po celou dobu stavby:  
Ingeniring Krkonoše 237.600,- Kč bez DPH.  
VIS  spol. s r.o.  284.850,- Kč bez DPH  
Diskuze. 
Usnesení č. 5/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s uzavřením Smlouvy o výkonu technického dozoru stavebníka a koordinátora BOZP na akci 
Intenzifikace ČOV Vysoká nad Labem, se společností Ingeniring Krkonoše a.s., Horská 634, Trutnov, 
IČ: 27472493, za celkovou cenu 237.600,- Kč ve znění dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  5   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 



Starosta dále uvedl, že na takovou stavbu je třeba i autorský dozor. Předložil návrh smlouvy 
s projektantem. Autorský dozor bude proveden na výzvu, jedna návštěva stojí necelé 3 tisíce korun bez 
DPH. 
Diskuze 
Usnesení č. 6/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s uzavřením Smlouvy o výkonu autorského dozoru s na akci Intenzifikace ČOV Vysoká nad 
Labem, se VIS Projekce spol. s r.o., ve znění dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  5   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
  
7. Prostor pro volnočasové aktivity na pozemku parc. č. 241 v k.ú Vysoká nad Labem 
Starosta předložil projekt vypracovaný zdejším občanem, který navrhuje na obecním pozemku upravit 
prostor pro volnočasové aktivity, zejména jízdy na kolech. Jedná se o nerovný lesní pozemek, kde se 
v minulosti těžil písek, v současné době je zde nekvalitní náletový porost.  
Diskuze.  
Usnesení č. 7/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s úmyslem zřídit na pozemku parc. č. 241 v k.ú Vysoká nad Labem prostor pro volnočasové 
aktivity, dle návrhu v příloze tohoto zápisu. Obec jako vlastník pozemku bude spolupracovat na tomto 
projektu, zejména zajištěním materiální pomoci (likvidace náletových dřevin, drobné terénní úpravy).  
Hlasování: 
Pro :  5   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
8. Informace starosty, různé 
8.1. Nové ozvučení ve sportovním areálu. 
Starosta předložil a okomentoval. Původní ozvučení bylo staré cca 15 let a už téměř nefungovalo. Nové 
ozvučení je rozděleno na 3 samostatné zóny, ovládání jednoduché, kvalita zvuku vysoká.  
Diskuze. 
Usnesení č. 8/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s nákupem a instalací nového ozvučovacího zařízení ve sportovním areálu, za cenu 67 015 
korun. 
Hlasování: 
Pro :  5   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
8.2. Rozpočtové opatření . 7/2023 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o účetní přesun - navýšení pojistného za majetek obce  
o 20 tis. Kč. 
Diskuze. 
Usnesení č. 9/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2023 ve znění dle přílohy tohoto zápisu. 
 
 



Hlasování: 
Pro :  5   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
8.3. Prodej pozemků parc. č. st. 249 a st. 250 v k.ú Vysoká nad Labem. 
Starosta předložil a okomentoval. Prodej zastupitelstvo projednalo v červnu 2023 a vyslovilo souhlas. 
Byl vyhlášen záměr v souladu se zákonem o obcích, lze přistoupit k prodeji. 
Starosta připomněl, že se jedná o dvě montované garáže za bytovkami, které historicky stojí na obecním 
pozemku o výměře 19 m2. Starosta navrhl po výpočet ceny použít kvalifikovaný odhad od SUS HK - 
pozemky pro rozšíření silnice od Vysoké k mostu navrhují vykupovat za 422,- Kč/m2.  
Diskuze. 
Usnesení č. 10/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s prodejem pozemků parc.č. st. 249, st. 250 v k.ú Vysoká nad Labem vlastníkům garáží 
postavených na uvedených pozemcích, za cenu 422,- Kč/m2. 
Pověřuje starostu podpisem příslušných kupních smluv. 
Hlasování: 
Pro :  5   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
8.4. Smlouva o veřejném osvětlení a údržbě zeleně. 
Starosta předložil a okomentoval. Je to smlouva s Královéhradeckým krajem jako investorem rozšíření 
silnice mezi mostem a Vysokou nad Labem o tom, že po dokončení stavby obec převezme do majetku 
veřejné osvětlení (12 lamp) a bude financovat provoz veřejného osvětlení a udržovat zeleň uprostřed 
kruhového objezdu. 
Diskuze. 
Návrh usnesení č. 11/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s uzavřením Smlouvy o veřejném osvětlení a údržbě zeleně, s Královéhradeckým krajem, resp. 
společností Údržba silnic Královéhradeckého kraje a.s., ve znění dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  5   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
8.5. Smlouva o zajištění zimní údržby komunikací se společností Údržba silnic KHK a.s. 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o úklid hlavní silnice, od křižovatky po točnu, po trase 
autobusu MHD.  Smlouva i ceny jsou podobné jako v předchozích letech. 
Diskuze. 
Usnesení č. 12/10/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje smlouvu o zajištění zimní údržby komunikací se společností Údržba silnic 
Královéhradeckého kraje a.s., IČO: 275 02 988, ve znění dle přílohy tohoto zápisu 
Hlasování: 
Pro :  5    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 



 
8.6. Informace starosty  
- Kontrola hospodaření obce (Audit) 
Starosta předložil protokol o kontrole, která proběhla ve dnech 26.9 a 27.9 2023. Závěr -  hospodaření 
obce je zcela bez závad! 
Diskuze, bez usnesení. 
 
- Veřejné projednání spalovna ZEVO Opatovice 
Starosta informoval zastupitele, že veřejné projednání dokumentace vlivu spalovny ZEVO Opatovice 
na životní prostředí proběhlo ve středu 27.9. v sídle Královéhradeckého kraje. Starosta uvedl, že kromě 
něj se zúčastnili okolní starostové, zástupci magistrátu i samosprávy města Hradce Králové, včetně 
zástupce Spolku Vysoká z. s. Na místě byli přítomni zástupce investora a zpracovatele dokumentace, 
kteří odpovídali na dotazy. 
Většina námitek a připomínek byla zodpovězena, často dle našeho názoru nedostatečně či tendenčně.  
Zápis z jednání je zveřejněn na: https://portal.cenia.cz/eiasea/detail/EIA_OV6278?lang=cs, je 
k dispozici i na obecním úřadě. 
Diskuze o dalším postupu a možnostech obce, bez usnesení. 
 
-  Spolupráce s Městkou Policií Hradec Králové 
Starosta informoval zastupitele o tom, že oslovil Městskou Policii Města Hradec Králové s žádostí  o 
spolupráci, zejména pro řešení špatného parkování.  
Spolupráce je předběžně domluvena, čekáme na smluvní dokumenatci, která definuje podmínky.  
Diskuze, bez usnesení. 
 
 
 
 
 
 

 
 
  

 


